
Agent Vivianiego: Musimy poczekać 20 dni

News - ASRoma.pl

Giampiero Pocetta, agent Federico Vivianiego, udzielił wywiadu dla

portalu palermo24.net. Odpowiedział na pytania dotyczące przyszłości

wychowanka Giallorossich, który występuje w Serie B, ale za rok

najpewniej przeskoczy do wyższej kategorii rozgrywkowej. 

 

Zainteresowanie Palermo Vivianim jest konkretne? Czy jest to tylko owoc

licznych plotek transferowych?

- Viviani jest graczem, którym interesuje się Palermo, ale jest jeszcze za wcześnie,

aby mówić o mercato. Musimy poczekać 20 dni i potem sytuacja piłkarza będzie

jaśniejsza.

Chłopak chciałby grać w takim miejscu jak Palermo?

- Tak, absolutnie. Jako były piłkarze tego klubu powiedziałem mu wiele dobrych słów

o mieście.
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